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J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: Várpalota Város Képviselő-testülete 1995.
január 19-i (csütörtök) rendkívüli üléséről

Helye: Polgármesteri Hivatal tanácsterme

Jelen vannak: Leszkovszki Tibor polgármester
Törzsök Károly alpolgármester 
Dr. Czeidli István jegyző

Angyal Péterné, Dr. Bakonyi Csilla,
Dr. Baricza Sarolta, Bátor Antal,
Bebesi István, Dr.Dancsó Mária Éva, 
Domokos István, Falussy Sándor,
Fazekas István, Jámbor Attila, Molnár 
László, Dr.Nagy László, Sajtos János, 
Surányi Pál, Dr.Szabó Gyula, Dr.Szilá
gyi Tibor, Tóth István, Tránszky László 
Völgyi Árpád képviselők

Péter Istvánné, Somogyi J. Lászlóné, 
Musitzné Balogh Erzsébet, Szathmáry 
Kálmán, Madaras Annamária, Unferdorben 
Anikó irodavezetők

Ármás János NAPLÓ Szerkesztőségétől 
Angeli Katalin Városi TV képviseletében

Venczel Ferencné jegyzőkönyv-vezető

Távolmaradását beielentette: Deák Istvánné, Patonai
József és Vámosi Tibor 
képviselő

L e s z k o v s z k i  Tibor:

Tisztelt Képviselő-Testület! 
Kedves Televízió-nézők!

Megállapítom, hogy létszámunk 21 fő, így 
határozatképesek vagyunk.

Mai ülésünk megkezdése előtt szeretnék egy friss hírt 
közölni.
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Ma délelőtt Veszprémben, a megyeháza Szent István- 
termében a testület ismét elnökké választotta Dr.Zongor 
Gábort, aki az MSZP megyei kistelepülési listavezetője 
volt pártonkívüliként.

A pártok megállapodásának megfelelően az alelnökök: 
dr. Hegedűs Tamás (Veszprém Megyéért Választási 
Szövetség - MDF), Pintér Kornél (FKGP), Polonyi Kornél 
(Fidesz) és dr.Szalay András (SZDSZ).

A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése 9 bizottságot 
választott.
Elnökeik tanácsnoki rangban a következők:
dr. Kovács Zoltán (Fidesz) az ügyrendi és
érdekképviseleti bizottságé,
Kuti Csaba (Veszprém Megyéért Választási Szövetség) a 
pénzügyi bizottságé,
dr. Szundy Béla (MSZP) az egészségügyi és szociális 
bizottságé,
Németh László (FKGP) az idegenforgalmi bizottságé,
Baky György (SZDSZ) és dr. Musulin Béla (Veszprém 
Megyéért Választási Szövetség) az infrastrukturális 
bizottságé,
Harangozó Zsigmond (FKGP) az oktatási bizottságé,
dr. Varjú Lajos (MSZP) a területfejlesztési bizottságé,
dr. Kontrát Károly (Fidesz) a vagyonkezelő bizottságé.

Jó kívánságunkat tolmácsoltam Dr. Zongor Gábornak, és 
további munkájukhoz sok sikert kívántam.

Tisztelt Képvisélő-társaim! 
Tisztelt Hölgyeim! Uraim

Az ülés előtt még egy bejelentésem lenne:

A mai nap folyamán hoztak be hozzám egy levelet 980 fő 
aláírásával, melyben a lakók tiltakoznak az ellen, hogy 
a Bakony utcai orvosi rendelőből Dr. Ilok Sándor 
körzetét a Szent Imre úti rendelőintézetbe helyezzék 
át.
Hozzá tartozik jelenleg a Bátorkő utca, Kastélydomb u., 
Felsőmajor, Waldstein u., Űjlaky u., Rákóczi u., Liliom 
u., és Rutsek Pál utca.

A környék lakóinak többsége Dr. Ilok Sándor körzeti és 
háziorvoshoz adták le betegkártyájukat. Ezt a tényt a 
nála leigazolt 1888 db betegbiztosítási kártya is 
jelzi.
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Dr. Ilok Sándor orvosi tevékenységével elégedettek, így 
továbbra is hozzá, a Bakony utcai orvosi rendelőhöz 
szeretnének tartozni.

A probléma azért vetődött fel, mivel Dr.Dancsó Mária 
Éva doktornő körzeti és háziorvosi rendelését a Zichy 
utcai lakásán folytatja, így a folyamatos orvosi 
jelenlétet a Szent Imre úti rendelőben nem tudják 
biztosítani. így itt csupán egy doktornő maradna 
ügyeletes, akinek helyettesítése betegsége esetén 
problémát okozhat.
Opsitos doktor úrnak, az alapellátás igazgatójának 
volt az a javaslata, hogy ezért ' Dr. Ilok Sándor 
rendelését - betegeivel együtt - a Tési dombról a 
Szent Imre utcai rendelőbe helyezi.

A tegnapi nap folyamán beszéltem Dr. Opsitos István 
úrral, s felkértem, hogy függessze fel a rendelő 
áthelyezését. Van ugyanis egy finanszírozási szerződés 
az önkormányzat, az egészségügyi pénztár és a háziorvos 
között, ezért javaslata szerződés-módosításnak 
tekinthető, melyhez a Képviselő-testület jóváhagyása 
szükséges.

Felkértem Dr. Opsitos urat, hogy január 23-ára 
(hétfőre) adja be javaslatát előterjesztés formájában, 
s ebben az esetben a február 9-i ülésre be tudom hozni 
a testület elé elfogadtatásra. Amennyiben addig nem 
adja le, úgy csak a későbbiekben tudunk róla tárgyalni.

Szeretném megnyugtatni a lakosságot, hogy január 30.- 
ával nem lesz végrehajtva a rendelő átköltöztetése. 
Ebben a végleges döntést a Képviselő-testület fogja 
kimondani.
Megkérem a TV-t, hogy megnyugtatásul közölje a 
lakossággal, hogy most még nem lesz végrehajtva a 
költöztetés.

Elmúlt ülésünkön két bejelentés történt: Dr. Szilágyi 
Tibor képviselő kérte, hogy a Bakony-Metál ügyében a 
Környezetvédelmi Felügyelőséget keressük meg írásban, 
hogy a környezetszennyezésről felmérést készítsenek.
E kérelmet elküldtük a Környezetvédelmi
Felügyelőséghez.

Amennyiben megkapjuk vizsgálatuk eredményét, úgy azt a 
Környezetvédelmi Bizottság és a képviselő-testület 
tagjai meg fogják kapni.

Másik bejelentés Sajtos János képviselő úrtól érkezett 
a lakossági közvilágítással kapcsolatban.
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Szathmáry Kálmán irodavezető feladatként kapta, hogy 
készítsenek beszámolót Jegyző úrnak, mely január 17-én 
megtörtént. Ez alapján megállapították, hogy 91,98 %- 
os a közvilágítási szolgáltatás.
Ma reggel nem volt világítás a városban - melynek okát 
még nem tudjuk.
Az ÉDÁSZ-szal felvették a kapcsolatot, hogy a maradék 8 
%-os javítás is megtörténjen.

Köszönöm szépen, részemről ennyi lett volna a 
bejelentés.

Ezek után térjünk át mai napirendünk megtárgyalására.
A következő két témát javaslom a Tisztelt Képviselő- 
testületnek napirendi javaslatként:

N a p i r e n d :

1.) Várpalota és Térsége Környezetvédelmi Rehabilitá
ciós Program működtetésére közhasznú társaság lét
rehozása

2.) Aljegyzői pályázat elbírálása

3.) Vegyes ügyek, bejelentések.

Megkérdezem az aljegyzői pályázaton egyedül induló 
Péter Istvánné irodavezetőt, kívánja-e, hogy 
pályázatának elbírálása zárt ülés keretében történjen?

P é t e r  Istvánné:

Köszönöm, nem.

L e s z k o v s z k i  Tibor:

Van-e valakinek a napirendre vonatkozó módosító 
indítványa?

B á t o r  Antal:

Tisztelt Képviselő-társaim!

Legutóbbi ülésünkön a KDNP által felosztható bizottsági 
és alelnöki posztot függőben hagytuk. Ezt most 
szeretnénk teljessé tenni, s javaslatot adnánk a 
személyekre.
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Mi javasoljuk a Városrendezési Bizottság alelnökének 
Völgyi Árpádot, kültagjának pedig Vörös Attilát 
megválasztani, az Oktatási- Kulturális és Sport 
Bizottság kültagjai közé pedig Lukáts András református 
lelkészt felvenni.
A Jogi és Ügyrendi Bizottság jelenleg 4 képviselőből és
3 kültagból áll. Ezt kérnénk bővíteni 7 főről 9 főre, 
melybe javasoljuk Dr. Martoncsik Józsefet kültagnak 
beválasztani.

L e s z k o v s z k i  Tibor:

Kell egy képviselő is aki felvállalja a bizottsági 
tagságot.
A felkérés megtörtént-e, illetve a javasolt személyek 
elvállalják-e a megbízatást?
(Engem a KDNP elnöke másképp tájékoztatott, de ez nem 
rám tartozik.)

B á t o r  Antal:

Igen. Vállalja.

J á m b o r Attila:

Az MSZP részéről a Jogi és Ügyrendi Bizottságba a 
képviselők közül Dr.Szabó Gyulát javasoljuk.

L e s z k o v s z k i  Tibor:

Megkérdezem az SZDSZ képviselőit, így el tudják-e 
fogadni a javaslatot?

F a 1 u s s y Sándor:

Mivel ezt a lehetőséget csupán most hallottuk, ebben 
nem tudunk azonnal dönteni.

L e s z k o v s z k i  Tibor:

E kérdésben feltétlen most kell dönteni, ha napirendi 
javaslatként elfogadjuk Bátor Antal képviselő 
indítványát.
Elfogadjátok-e a javaslatot?

F a 1 u s s y Sándor:

Igen. Elfogadjuk.
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L e s z k o v s z k i  Tibor:

Van-e még más javaslat?

S u r á n y i Pál:

A részönkormányzatok kültagjainak megválasztásánál 
olyan javaslat került szóba, melyet 4
képviselőtársammal együtt nem tudunk támogatni.
Azt kérnénk, hogy a részönkormányzatok kültagjai 
delegálásának lehetősége ugyanazon az elven történjen, 
mint a többi bizottságoknál, azaz az első 4 tagot a 
különböző pártok delegálják, majd a többi tagra 
vonatkozóan a helyi részönkormányzatok elképzelését 
fogadjuk el.

L e s z k o v s z k i  Tibor:

Javaslom, hogy ezt a kérdést a vegyes ügyek keretében 
Önálló napirendként tárgyaljuk meg.

így napirendi javaslatom a következő lenne:

1.) Várpalota és Térsége Környezetvédelmi Rehabilitá
ciós Program működtetésére közhasznú társaság lét
rehozása

2.) Aljegyzői pályázat elbírálása

3.) KDNP javaslata alapján 3 bizottság kiegészítése 
Részönkormányzatok kültagjainak megválasztása

4.) Bejelentések.

Aki a javasolt napirendi pontokkal egyetért, kérem 
szavazzon:

Várpalota Város Képv iselő-testillete a javasolt 
napirendet 20 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 
elfogadta.
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1.) Várpalota és Térsége Környezetvédelmi Rehabilitá
ciós Program működtetésére közhasznú társaság lét
rehozása

L e s z k o v s z k i  Tibor:

Mai rendkívüli ülésünket a közhasznú társaság 
létrehozását célzó határozat-tervezet, megtárgyalása, 
illetve elfogadása miatt hívtuk össze.

Az elmúlt hét folyamán a Beruházási Bizottságnál, majd 
előtte 6 polgármester részére Dr.Diószegi Ágnes 
tájékoztatást adott a japán program állásáról.
A végrehajtó iroda működtetési formájára javaslom a 
közhasznú társaság létrehozását, melyet a 
Környezetvédelmi Minisztérium és a környező városok 
képviseletével egyeztettünk.
A sürgősséget a következő indokolja: a Végrehajtó Iroda 
igazgatója, vagy ügyvezetőjének kinevezése
elodázhatatlan.
A döntés elmúlt hét csütörtökén megszületett, mely 
alapján Kiss Lászlót javasoljuk, a Tiszaújvárosi Vegyi 
Kombinát létesítményi főmérnökét (59 éves, 1957-1962- 
ben a Budapesti Műszaki Egyetemen végzett okleveles 
gépészmérnök, 1962-63-ban 5 hónapos üzemeltetési és 
kartantartási tréningen vett részt a Szovjetunióban, 
majd 1967-ben Angliában 3 hónapos elméleti és 
gyakorlati tréningen az ICI kissűrűségű Polietilén
gyárában, 1978-ban elméleti és gyakorlati tréningen két 
hónapot a Hercules Polipropilén gyárában volt.
Az elmúlt 5 évben több TVK-ban végrehajtott japán 
beruházásnak volt aktív részese.
A 6 tagú zsűri 13 pályázóból 4-et javasolt 
meghallgatásra, melyből 3-an Kiss Lászlót javasoltuk. 
Második helyen Kiss György Sándort jelölték, aki ennek 
a programnak 1992-ig volt a Környezetvédelmi 
Minisztérium által megbízott részese, de ő beruházási 
gyakorlattal közel sem rendelkezik olyannal, mint Kiss 
László úr.

Kinevezéséhez két dolog szükséges.
Az egyik megtörtént: a KTM fogja az ő illetményét 
fizetni - megegyeztek a bérben és kinevezésben.

Az előterjesztésben szereplőkön túl nem kívánok másra 
kitérni.
Ha ez bejegyzésre kerül, az ügyvezető és ügyvezető
helyettes megbízatására akkor kerülhet sor.
Az ügyvezető aláírásával megy ki a kölcsön- 
visszaigazolás, ajánlatkérés, hogy a konzultáns
szervezet kinevezhető legyen.
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ígéretet kaptunk, hogy 3 napon belül a VREIPO 
visszaigazolja és az aláírásával mehet fel kérés a 
mérnök-konzultáns szervezetnek, melynek beépítésével 
jön létre a törzsmagja a programirodának, s ekkor 
kezdődhet meg a program megvalósítása.

Kérném a bizottsági állásfoglalásokat. Először a Jogi 
és Ügyrendi Bizottság elnökét, Falussy Sándort kérném, 
hogy ismertesse döntésüket.

F a l u s s y  Sándor:

A Jogi és Ügyrendi Bizottság a mai napon tudta 
megtárgyalni ezt a kérdést.
Ma 14.00 órakor ülést tartott bizottságunk és 
megtárgyalva az előterjesztést, 2 módosítást javasol az 
anyagban:

3. oldal 8.) pontban találhatjuk "A tagok a 
nyereséget nem osztják fel."
Ide javasoljuk beírni: "A tagok az esetleges nyereséget 
nem osztják fel."

- 3. oldal 7.) pont 3. alpontjában szerepel, hogy az 
üzletrész kívülálló személy részére hogyan ruházható 
át.
Ezzel kapcsolatban kételyek merültek fel.
A 9. pont 7. alpontban felsorolják, mely döntésekben 
kell 3/4-es többséggel szavazni. Ide kérjük betoldani 
6. francia bekezdésként:

üzletrész átruházása kívülálló részére".
Nem látszik logikusnak, hogy egyszerű többséggel 
átruházható legyen.

Az elhangzott módosításokon kívül a bizottság egyéb 
módosítást nem javasolt, így egyhangú döntéssel 
elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

L e s z k o v s z k i  Tibor:

Kérem a Pénzügyi Bizottság állásfoglalásának 
ismertetését Bátor Antal úrtól.

B á t o r  Antal:

A Pénzügyi Bizottság is a 8. pont kiegészítését 
javasolta - Falussy Sándor képviselő ajánlata szerint. 
Két pontot fűztünk hozzá, amelyben ajánljuk a 
polgármester úrnak, hogy a gázprogramnál vegyük 
figyelembe, hogy a befizetést vállalni nem tudó 
családok részére - hozzájárulásuk esetén - telken 
belül, ennek hiányában közterületen, de a telekhatárhoz 
minél közelebb helyezzük el a gázcsonkot, hogy ne
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kelljen később - ha rá szeretnének köttetni - a szilárd 
útburkolatot felbontani. Amennyiben később rákötnek, 
úgy az akkori költségnek megfelelően a teljes 
beruházási költséget kell a családnak fizetnie.
Ez nem pontosan - de fontosán - kapcsolódik a japán 
gázprogramhoz, mivel ennek pénzügyi vonzata van, pl. 
közműszolgáltatások (telefon, tv, rádió kábelek 
elhelyezése).

Ez a két pont az, amit szeretnénk a japán hitelhez 
kapcsolódó feladathoz hozzákapcsolni.

L e s z k o v s z k i  Tibor:

Erre most nem térünk ki. 

B á t o r  Antal:

A Pénzügyi Bizottság 8 igen szavazattal, 1 tartózkodás 
mellett az előterjesztés elfogadását javasolja.

Dr. S z i l á g y i  Tibor:

Ez miként illeszkedik a projekt-irodához? 

L e s  z k o v s z k i  Tibor:

Ez a végrehajtási iroda.

Dr. S z i l á g y i  Tibor:

Ez nem fog a gáz-témával foglalkozni? Itt ugyanis nincs 
a tevékenységi körében.

L e s z k o v s z k i  Tibor:

Ahhoz, hogy ezzel foglalkozhasson, rendkívüli feltétel- 
rendszert kell biztosítani. A lebonyolítás a fő 
tevékenysége.
Az eljárási szabályok szerinti eljárásra van hatásköre. 
A programot bonyolítja, de kapott egy nagyobb 
hatáskört, hogy később ne legyen ebből probléma.

Egyéb kérdés, észrevétel, vélemény?

A bizottságok részéről két módosító indítvány érkezett, 
melyet el tudok fogadni.
Jegyző űr a Jogi és Ügyrendi Bizottság ülésén jogilag 
mindkettőt elfogadhatónak tartotta.
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Ezek után kérem, hogy aki azzal a módosító javaslattal 
egyetért, hogy
- 3. oldal 8.) pontot a következők szerint módosítsuk: 
"A tagok az esetleges nyereséget nem osztják fel."

kérem szavazzon:

Várpalota Város Képviselő-testülete a Várpalota és 
Térsége Környezetvédelmi Rehabilitációs Program 
működtetésére közhasznú társaság létrehozására készült 
előterjesztést 19 igen szavazattal, 2 tartózkodás 
mellett a következők szerint módosítja:

"3. oldal 8.) pont:
A tagok az esetleges nyereséget nem osztják fel."

Aki egyetért a 4. oldal 7. pont új 6. francia 
bekezdésére tett javaslattal, kérem szavazzon:

A Képviselő-testület 18 igen szavazattal, 3 tartózkodás 
mellett a Várpalota és Térsége Környezetvédelmi 
Rehabilitációs Program működtetésére közhasznú társaság 
létrehozására készült előterjesztés 4. oldal 7. pontját
- mely a 3/4-es határozathozatalra vonatkozik - a 
következőkkel egészíti ki:

"- üzletrész átruházása kívülálló részére".

Felolvasom a Tisztelt TV-nézőknek a két módosítással a 
társasági szerződés szövegét.
(Jegyzőkönyvhöz mellékelve)

Kérem Képviselő-társaimat, hogy aki a két javasolt 
módosítással az előterjesztést elfogadja, szavazzon:

A Képviselő-testület 20 igen szavazattal, 1 tartózkodás 
mellett a következő határozatot hozta:

/1995. (1.19.) számú képviselő-testületi határozat:

Várpalota város Önkormányzati Képviselő-testülete 
hozzájárul a Várpalota és Térsége Környezetvédelmi 
Rehabilitációs Program végrehajtására közhasznú 
társaság létrehozásához.
Felhatalmazza a Polgármestert a társasági szerződés 
aláírására,. a társaságban az Önkormányzat 
képviseletére.
Hozzájárul a Képviselő-testület, hogy a
Környezetvédelmi és Területfejlesztési Minisztérium 
mint alapító tag tegyen javaslatot a számlavezető 
bankra, illetve a társaság első ügyvezetőjére.

Felelős: Leszkovszki Tibor polgármester

Határidő: a határozat közlésére: 1995. január 19.
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2.) Aljegyzői pályázat

L e s z k o v s z k i  Tibor:

Igen Tisztelt Képviselő-testület!

Aljegyzői állás betöltésére pályázatot írtunk ki, 
melyre egy pályázat érkezett be, amit most mindenki 
kézhez kapott.
A pályázó: Péter Istvánné, a Polgármesteri Hivatal 
Szervezési Irodájának vezetője.
E pályázatot a Jogi és Ügyrendi Bizottság megtárgyalta. 
Megkérdezem Jegyző urat, kíván-e hozzászólni?

Dr. C z e i d l i  István:

Nem.

L e s z k o v s z k i  Tibor:

Péter Istvánné kíván-e szólni? 

P é t e r  Istvánné:

Köszönöm, nem.

L e s z k o v s z k i  Tibor:

Megkérem Falussy Sándor képviselőt, a Jogi és Ügyrendi 
Bizottság elnökét, ismertesse döntésüket.

F a l u s s y  Sándor:

A bizottság nem eléggé alaposan tudta megtárgyalni az 
anyagot, mivel most kaptuk csak kézhez.

L e s z k o v s z k i  Tibor:

Szeretném itt most mindenkinek elmondani, hogy személyi 
anyag csak itt adható ki - és csak a képviselő 
tagoknak.

F a l u s s y  Sándor:

A kérdést megtárgyaltuk.



Érdemi felvetés nem hangzott el, így a bizottság 6 igen 
szavazattal, egyhangúlag javasolja az előterjesztés 
elfogadását.

L e s z k o v s z k i  Tibor:

Pár mondatot szeretnék kiegészítésként elmondani.
4 év közös munkája alapján, melyet Péter Istvánná 
kolléganő a hivatal irodavezetőjeként tett a 
munkafeltételek megteremtésében szűk törzskarával, 
elismerésre méltó.
Néhány választás teljes levezetése körzet mélységig - 
is az ő irányításával és összefogásával történt. 
Számomra többszörösen bizonyította azt, hogy erre a 
feladatra alkalmas.
Ajánlom Tisztelt Képviselő-társaimnak pályázata 
elfogadását.

Kinek van ezzel kapcsolatban kérdése?

Dr. C z e i d l i  István:

Annyi megjegyzést tennék ehhez, hogy én kértem fel a 
jelöltet pályázatának benyújtására.

Dr. S z i l á g y i  Tibor:

Kérem, hogy tartsunk egy 10 perces szünetet, hogy a 
most megkapott anyagot áttekinthessük.

L e s z k o v s z k i  Tibor:

Elrendelem a 10 perces szünetet 15.45 óráig. 

S Z Ü N E T
Elment: Domokos István képviselő. Létszám: 20 fő

L e s z k o v s z k i  Tibor:

Tisztelt Képviselő-társaim!

Megállapítom, hogy létszámunk 20 fő, tehát 
határozatképesek vagyunk.


